
                            MESTO  MYJAVA 
 
Číslo: 3/2020 - záp.                                                               V Myjave dňa 08.06.2021 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského  zastupiteľstva  v  M y j a v e,                                             
zo dňa 08. Júna 2021. 

P r í t o m n í:  

1.     Viera                     D u g o v á 
2.     Mgr. Viera             F e r i a n c o v á 
3.     Milan                     F ú s e k  
4.     Jaroslav                H a r g a š 
5.     Branislav               H a v l í k 
6.     Mgr.Ľubomír         K a  r i k a 
7.     Ing. Pavol             K o s í k 
8.     Ing. Rastislav        K o s t e l n ý  
9.     Ing. Jaroslav         K r č – Š e b e r a 
10.     Ing. Milan              M a j t á n  
11.     Mgr. Lenka            P i p o v á, zástupca primátora 
12.     Peter                     P o d m a j e r s k ý 
13.     Ing. Martin             P o d m a j e r s k ý 
14.     Ing. Stanislav        T o m i č   
15.     Ing. Vladimír          T ó t h 
16.     Ing. Peter               V a l ú c h 
17.     Ing. Vladimír          V ý d u r e k, hlavný kontrolór mesta 
18.     Ing. Jarmila            S l u k o v á, prednostka MsU Myjava 
19.     Pavel                     H a l  a b r í n, primátor mesta Myjava  
 

Ďalej boli prítomní predkladajúci vedúci oddelení MsÚ Myjava: 

20.   Ing. Ingrid  Vaňová,                  ved. odd. ekonomického 

21.   Ján Obeda,                               ved. odd. majetku a sl. 

22.   Marek Hrin                                hovorca mesta 

 

 

Ako zapisovateľka bola prítomná Denisa Papuláková. 

 

 



K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu 

       Zasadnutie riadneho Mestského zastupiteľstva v Myjave zahájil primátor mesta 
Myjava Pavel Halabrín. Skonštatoval, že zasadnutie bolo zvolané v zmysle platných 
predpisov, v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov. Termín a program zasadnutia bol 
oznámený v zmysle zákona v termíne 5 dní pred zasadnutím. Taktiež Pozvánka a 
materiály boli zaslané v zmysle rokovacie poriadku Mesta Myjava. Priestor rokovania 
zasadacia miestnosť MsÚ Myjava bol upravený v zmysle platných opatrení v súvislosti 
s COVID-19. Poslanci pred vstupom na zasadnutie použili ochranné pomôcky rúška a 
dezinfekciu rúk. Všetky body rokovania ako i Pozvánka na rokovanie boli zverejnené 
v zmysle prísl. zákona. Pri zahájení bolo prítomných 16 poslancov, primátor ho vyhlásil 
za uznášania schopné.  Z neúčasti na celom rokovaní MsZ sa ospravedlnili poslanci 
Ing. Ľubomír Halabrín, Miloš Zábražný a Zlatica Vydarená. Poslanci obdržali všetky 
materiály na dnešné rokovanie. Poslanci s návrhom programu dnešného rokovania 
MsZ súhlasili. Materiál v podobe Pozvánky sa prikladá ako príloha k zápisnici.  
Poslanci schválili hlasovaním program dnešného rokovania v tomto rozsahu: 

 
U z n e s e n i e  č.  59/06/2021 
Mestské zastupiteľstvo v M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. Návrh programu rokovania MsZ v Myjave dňa 08. 06. 2021 
II. s c h v a ľ u j e 

A. program rokovania MsZ v Myjave dňa 08. 06. 2021: 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Určenie overovateľov zápisnice 
3. Pripomienky a otázky občanov 
4. Prevod akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. 
5. Rôzne   
6. Záver 

   

Hlasovanie poslancov: 
za:  16 
zdržal sa: 0 
proti:            0 
 

 

K bodu č. 2: Určenie overovateľov zápisnice            

     Za overovateľov dnešnej zápisnice určil primátor mesta Pavel Halabrín poslancov 
Ing. Martina Podmajerského  a Petra Podmajerského. 

 
K bodu č. 3: Pripomienky a otázky občanov            



 
        Na dnešnom zasadnutí neboli prítomní občania. Pán primátor predložil 
poslancom žiadosť p. Blanky Ušiakovej, ktorá svoju žiadosť zaslala e.mailom. Žiada aj 
v mene mnohých občanov Myjavy a Turej Lúky, ktorým nie je ľahostajná kultúra tu v 
meste, aby Mestské zastupiteľstvo prejednalo na dnešnom zasadnutí aj najdôležitejšie 
podujatie tohto roka a to, že dňa 10. júla 2021 bude 100. výročie prvého pamätníka M. 
R. Štefánika, ktorý bol odhalený práve 10. júla 1921 na Myjave a neodbavilo sa to iba 
kladením vencov. Pán primátor informoval, že k 100. výročiu odhalenia kubistického 
pomníka generála M. R. Štefánika pripravuje oddelenie kultúry výstavu na námestí a 
ak to epidemiologická situácia dovolí, je  v pláne i malá vernisáž. Ďalej sa pripravuje 
publikácia k odhaleniu pomníka, ktorý bol odhalený presne 10.7.2021. Publikáciou sa 
chce pripomenúť dobová atmosféra, čo všetko znamenal pomník pre Myjavu, že to 
nebol len kus kameňa, ale že sa ľudia tohto kraja hrdo hlásili k hodnotám odkazu 
Milana Rastislava Štefánika.  Iniciátorom postavenia pomníka bola telovýchovná 
jednota Sokol na Myjave. Výročie si pripomíname i v myjavskom kalendári, tak ako 
ostatné výročia a udalosti Myjavy roku 2021. Predmetný e-mail p.Blanky Ušiakovej sa 
prikladá ako príloha k zápisnici.  Pán primátor doplnilk informáciu, že pomník už 
vykazoval určité potreby opravy ktoré boli vykonané v spolupráci so spol. STAS a.s. 
tak, aby nebola narušená statika. Taktiež sa v súčasnosti v spolupráci s 
reštaurátorskou firmou pripravuje  od pondelka 14. júna 2021 rekonštrukciu jedného, 
najviac poškodeného, reliéfu na Námestí M. R. Štefánika v Myjave. Celkovo sú v 
centre mesta štyri takéto betónové plastiky s rozmermi 11 x 5 metrov vytvorené v 
šesťdesiatych rokoch minulého storočia. Ich autorom je akademický sochár Vojtech 
Matušinec. Reliéfy mali do vtedy vznikajúceho nového centra mesta a nákupnej zóny 
symbolicky vniesť závan histórie. Plastiky obsahujú motívy osídľovania kraja, utvárania 
tradícií, revolučného roka 1848 a súčasnosti mesta. Práce, ktoré tu budú od pondelka 
vykonávané, potrvajú asi štyri týždne a budú obsahovať odstránenie všetkých vrstiev 
farieb a zvetraných častí, chemické odstránenie plesní a machov, vytvorenie oceľovej 
konštrukcie pri odpadnutí väčších časti reliéfu, ak to bude potrebné, doplnenie a 
domodelovanie chýbajúcich častí plastiky reliéfu a spár, ručné vybrúsenie, kompletnú 
konzerváciu, spevnenie, penetráciu a premaľovanie. Náklady na opravu tohto reliéfu 
sú vo výške takmer 6300,- €. Samospráva plánuje súbežne s rekonštrukciou reliéfu 
riešiť aj opravu atiky a doplnenie osvetlenia. Počas trvania prác bude priestor okolo 
reliéfu zabezpečený lešením s ochrannými sieťami, vstupy do prevádzok v budove, na 
ktorej sa plastika nachádza, budú voľné. Rovnakým spôsobom by mali byť postupne 
riešené všetky plastiky. Zároveň mesto bude riešiť i rekonštrukciu pamätníka 
M.R.Štefánika, 2 pamätníkov v mestskej časti Turá Lúka, jeden je venovaý obetiam – 
popraveným evanjelikom na Hrajkoch a druhý je venovaný obetiam 1. svet. vojny v 
parku pri ev. kostole. Na opravu predmetných pamätníkov dostalo mesto peniaze z 
dotačných zdrojov grantov. Celkové predpokladané náklady na obnovu pamätníkov sú 
cca 32-35. tis. €. Neboli prijaté žiadne uznesenia. 
K bodu č. 4: Prevod akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. 



        Tento bod programu - Návrh na odkúpenie akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. 
od spoločnosti NAD-RESS Senica, a. s.  predložil primátor mesta Pavel Halabrín. 
Poslanci obdržali e-mailom písomný materiál s návrhom uznesenia v zmysle 
rokovacieho poriadku. Materiál bol taktiež zverejnený na web-stránke mesta v zmysle 
prísl. zákona. Predmetom odkúpenia je  35 ks kmeňových akcií spoločnosti SPARTAK 
MYJAVA a.s., so sídlom 907 01  Myjava, Hodžova 261/1, IČO: 46 699 821, DIČ: 2023 
525 933, spoločnosť je zapísaná v Obchodnom registri Okresného súdu Trenčín, 
v Odd. Sa, vo zložke číslo 10625/R.  Hodnota obchodovaných akcií je 350 000,- € , 
finančná čiastka  bola schválená  MsZ dňa 10.12.2020 č. Uznesenia 134/12/2020 – 
v návrhu rozpočtu na rok 2021.     
Akciová spoločnosť Spartak Myjava a.s. vznikla ako nevyhnutnosť pri vstupe Spartaku 
Myjava do profesionálneho futbalu. Ligové súťaže mohli hrať len mužstvá pod 
obchodnými spoločnosťami a navyše bolo potrebné riešiť vznik obchodnej spoločnosti 
na umožnenie získania zdrojov na nutné investície. Bol to dobrý krok a priniesol do 
športového areálu 1.000.000,- € zo zdrojov Slovenského futbalového zväzu a 79.800,- 
€ od drobných akcionárov a spoločností ktoré prispeli k výstavbe štadióna. Získanie 
80.000,-€ od miestnych firiem, obyvateľov, fanúšikov, hráčov, nemá na Slovensku 
obdobu a tento krok výrazne pomohol k vzniku prepojenia mesta – futbalu – fanúšikov 
– verejnosti. Priniesol veľmi prajnú atmosféru a silné zázemie, čo pomohlo k výborným 
výsledkom i získaniu partnerov a rešpektu. Ostatné zdroje malo zabezpečiť mesto 
v spolupráci s partnermi z podnikateľského prostredia. Vznikla potreba navýšiť ZI 
z pôvodných 400.000,-€ na sumu potrebnú na prefinancovanie investícií. MsZ dňa 
11.06.2015 prerokovalo tento bod a správu z VZ spoločnosti. Zvážilo dôvody 
a rozhodlo o potrebe dostavby štadióna na podmienky UEFA  a medzištátnych 
zápasov, potrebu kapitalizovať časť pôžičky poskytnutej od NAD-RESS Senica, a.s. 
i záujem akcionárov o upisovanie nových akcií. Navýšilo ZI na 1.500.000,- a zaviazalo 
sa splatiť časť imania vo výške 600.000,- € v rokoch 2015 – 2017. Bohužiaľ, vzhľadom 
na finančnú situáciu poskytlo v týchto rokoch na ZI iba 127.500,- € a zbytok vkladu 
zrealizovalo v roku 2018 vkladom pozemkov v hodnote  472.500,- €. (bola vykonaná 
prezentácia – nákres areálu s farebne rozlíšenými pozemkami  v majetku mesta 
a v majetku Spartaku Myjava, a.s.). Zároveň splnilo záväzok odpredať spoločnosti 
NAD-RESS Senica, a.s. akcie v hodnote 350.000,- € a tak sa naplnilo i uznesenie 
z roku 2015 o kapitalizácii časti pôžičky tejto spoločnosti. Výpadok reálnych zdrojov, 
ktoré malo poskytnúť mesto, riešil hlavný partner klubu spoločnosť NAD-RESS Senica, 
a.s. s prísľubom mesta, že po ekonomickej stabilizácii odkúpi akcie späť a aspoň 
čiastočne tak splní svoje záväzky. Súčasne sa zabezpečí absolútna kontrola mesta 
nad Spartakom a.s., jej majetkom i pozemkami ktoré tam mesto vložilo. Keďže mesto 
dnes je stabilizované, tieto zdroje opakovane vyčlenilo v rozpočte a získava majetok 
ďaleko prevyšujúci výdavky mesta, je to pre mesto veľmi výhodné. Pre úplnosť treba 
doplniť, že nám v roku 2009 poskytli pôžičku na výstavbu ihriska s umelou trávou vo 
výške 332.000,- € a keďže ju Správa majetku mesta s.r.o. nevládala splácať, sa 
pôžička v roku 2012 zmenila na dar. O týchto skutočnostiach bolo informované MsZ, 
boli v účtovníctve i Výročných správach. Spoločnosť NAD-RESS Senica a.s., jej 
dcérske spoločnosti a obchodní partneri, ako reklamní a marketingoví partneri za 



posledných 10 rokov okrem investícií prispeli na športovú činnosť a zabezpečenie 
prevádzky zdroje vo výške 1.554.800,-€ a aj v súčasnej dobe ich zdroje tvoria väčšinu 
príjmov v Spartaku Myjava a. s.. Keďže prichádza k zmenám v akcionárskej štruktúre 
tejto spoločnosti, je nevyhnutné dotiahnuť tieto staré záväzky, splniť svoje prísľuby 
a udržať si strategického partnera. Pre lepšiu informovanosť prikladáme údaje 
o vkladoch, investíciách a akcionároch spoločnosti. 

1. Finančné vklady do spoločnosti Spartak Myjava a.s. 
Mesto Myjava v rokoch 2012-2018             597.700,- € 
NAD-RESS Senica, a.s.                                    350.000,- € 
ostatní akcionári                                               79.800,- € 
                                                                           --------------- 
                                                                       1.027.500,- € 
Mesto Myjava v roku 2018 pozemky         472.500,- € 
 

 

2. Investície a rekonštrukcie Spartak Myjava a.s.  
− Mesto Myjava                                                 530.000,- €   14,84% 
− Slovenský futbalový zväz                           1.000.000,- €  
− NAD-RESS Senica, a.s. a dcérske spol.     1.780.000,- €   49,85% 
− akcionári a iné zdroje                                    260.000,- € 

                                                                                  ------------------ 
                     Celkom                                                       3.570.000,- € 

3. Akcionári:                 71,35 %    akcií mesto Myjava 
                                       23,33 %    NAD-RESSS Senica, a.s. 
                                         5,32 %    akcionári 

 

Primátor ďalej informoval, že spoločnosť Spartak Myjava v súčasnej dobe má 
vysporiadané všetky záväzky, nie je predmetom žiadnych trestných konaní, spor so 
SFZ bol ukončený v prospech Spartaka Myjava a.s.. Problém obstavenia účtu 
exekútorom je už ukončený a v súčasnej dobe právny zástupcovia spoločnoti Spartak 
Myjava a.s. zvažujú možnosť podania trestného oznámenia formou občiansko 
právneho konania voči fyzickej osobe, ktorá tento problem spôsobila zatajením 
určitých skutočností a zatajením podpísanej Zmluvy v dobe, keď bola táto osoba ako 
predseda predstavenstva spoločnosti a predmetnú zmluvu podpísal a podpisom 
zmluvy vznikol záväzok. Spartakt Myjava okrem súčasných problémov spôsobených 
protipandemickými opatreniami je v súčasnosti zdravou ekonomickou spoločnosťou so 
zabezpečenými príjmami. Ďalej primator informoval, že dochádza k zmenám 
akcionárskej štrúktúry spoločnosti NAD-RESS Senica, a.s. a bolo by veľmi dobré sa s 
touto spoločnosťou vysporiadať. Na zasadnutí v mesiaci 11/2020 boli predložené 
materiály a následne na zasadnutí MsZ dňa 10.12.2020 Uznesením č.  134/12/2020 – 
v návrhu rozpočtu mesta Myjava na rok 2021 bolo schválené vysporiadanie záväzku 



akcií spoločnosti NAD-RESS Senica, a.s. v hodnote 350.000,- € . Týmto budú záväzky 
mesta voči tejto spoločnosti vysporiadané a ukončené. 
Pán poslanec Ing. Vladimír Tóth sa informoval, keďže poslal svoje otázky i písomne a 
nebolo mu odpovedané, či sa nejedná o dve veci. Existuje Zmluva o postúpení 
pohľadávky medzi spoločnosťou NAD-RESS Senica, a.s. a Mestom Myjava ktorá 
hovorí o sume 350.000,-€  a na dnešnom zasadnutí sa predkladá okúpenie akcií 
spoločnosti NAD-RESS Senica, a.s. vo výške 350.000.- €. Po odkúpení akcií prejdú 
akcie do majetku mesta, ale v ako stave bude Zmluva o vysporiadaní pohľadávky z r. 
2017 – 2018 ? Odpovedal p.primátor, že táto pohľadávka už neexistuje, táto Zmluva 
bola vysporiadaná kapitalizáciou pôžičky. V roku 2015 bolo schválené navýšenie 
imania s tým, že sa prijal záväzok, že v nasledujúcich troch rokoch Mesto Myjava bude 
vkladať vždy 200.tis €, aby sa v investíciách pokračovalo. Bohužiaľ, Mesto nemalo 
finančné zdroje, investície však pokračovali, cieľ dosiahnuť úroveň štadióna UEFA na 
ktorom sa môžu hrať medzištátne zápasy sa napriek tomu dosiahol. Keďže v tej dobe 
Mesto nedávalo peniaze a investície bežali spločnosť NAD-RESS Senica a.s. a jej 
obchodní partneri sa rozhodli, že je to potrebné dofinancovať. Financovalo sa to 
formou pôžičiek. V roku 2017 sa to postúpilo, v roku 2017 ešte stále nebola 
kapitalizovaná pôžička to bolo zrealizované až v r. 2018. Zároveň v r. 2018 sa na MsZ 
odpredali akcie spoločnosti NAD-RESS, Senica a.s. a týmto Mesto vyrovnalo pôžičku. 
Všetko je zapísané v zápisniciach zo zasadnutí MsZ a prijaté príslušné uznesenia MsZ 
v Myjave. Primátor taktiež odpovedal na pripomienku p. poslanca Tótha ktorý avizoval, 
že sa nedajú otvoriť niektoré zápisnce z r. 2015 a 2016 - je to spôsobené technickým 
roblémom webovej stránky mesta, pánovi poslancovi bolo na jeho písomnú 
pripomienku odpovedané..Pán poslanec sa v závere informoval, že môže považovať 
dnešným schválením odpredaja akcií považovať Zmluvu o pôžičke z roku 2017 a 
podpísanej v mesiaci 02/2018 za ukončenú. Odpovedal primator, že pôžička sa 
vysporiadala v mesiaci 02/2018 Zmluvou o odkúpení akcií , kde spoločnosť NAD-
RESS Senica, a.s. od Mesta Myjava odkúpila akcie a aby sa účtovne vysporiadala 
predmetná pôžička. V súčasnosti neexistuje žiadny záväzok Mesta Myjava ani 
Spartaka Myjava a.s. voči spoločnosti NAD-RESS Senica ,a.s. a všetky vzťahy sú 
vysporiadané. Majetok spoločnosti Spartak Myjava a.s. nie je založený, nie sú žiadni 
veritelia ani žiadne bankové úvery, sú dve plomby na majetku a to jedna zo starany 
SFZ (tým, že SFZ prispel na výstavbu fut. štadióna výškou 1.mil.€ sa zároveň 
podpísala Zmluva, ktorá bola schválená následne MsZ o práve SFZ používať futbalový 
štadión na medzištátne zápasy a to po dobu 20 rokov) čo vlastne ani ne je záväzok, 
ale deklarácia že môžu využívať  štadión. Druhá plomba je na pozemkoch od r. 2006 
ktorá končí v tomto roku (pri výstavbe PP Javorinská muselo dať Mesto do zálohy 
pozemky a vecné bremeno na predmetných pozemkoch ktoré sa nachádzajú v areály 
bude v mesiaci 12/2021 vymazané keďže uplynie 15 ročné obdobie od výstaby a 
kolaudácie PP Javorinská Myjava). 

Pán poslanec Fúsek sa informoval, že tým, že Mesto Myjava kúpi akcie od spločnosti 
NAD-RESS Senica a.s. sa Mesto stáva 95% vlastníkom a znamená to že skončí 
spoločnosť NAD-RESS so sponzorovaním futbalu? Bude to mať výdavkové náklady 



pre Mesto čo sa týka financovania športu? Uvažuje Mesto o hľadaní nového sponzora 
ktorý by odkúpil predmetné akcie? Pretože je len málo miest ktoré vlastnia 100% 
futbalového klubu a či bude mať Mesto Myjava na toto finančné prostriedky. Odpovedal 
primátor, že predaj akcií neznamená odchod spoločnosti NAD-RESS Senica, a.s. od 
futbalu na Myjave, spoločnosť sponzoruje a aktívne sa zapája do existencie futbalu už 
20 rokov, Zmluva je uzatvorená i do dokonca tohto roka 2021. Zmluvy, ktoré sú 
podpísané budú fungovať a spoločnosť bude i naďalej finančne prispievať. Mesto 
samozrejme nebude mať toľko finančných zdrojov, aby ufinancovalo celý futbal, 
úlohou mesta je vybudovať a prevádzkovať. Viac ako 80% percent finančných zdrojov 
ktoré pokrývajú finacovanie športu v meste je z iných zdrojov ako z mestského 
rozpočtu a to, čo Mesto prispieva, ledva stačí na podporu mládeže. V minulosti Mesto 
rokovalo s viacerými i zahraničnými investormi, ktorí by mali záujem akcie odkúpiť. 
Samozrejme, ak by sa našiel partner, ktorý by bol ochotný šport podporovať na takej 
úrovni ako spoločnosť NAD-RESS Senica, a.s. za minoritný balík a bude ochotný 
investovať do budovania areálu,  nemá Mesto problém s takýmto investorom. So 
spoločnosťou Spartak Myjava a.s. je potrebné podokončovať vlastníctva pozemkov na 
základe prijatých uznesení. Mesto do areálu investuje ročne 400 tis. € a najlepšie by 
bolo, ak by bolo všetko v o vlastníctve mesta, keďže Mesto je prevádzkovateľom. 
Pán poslanec Ing. Stanislav Tomič taktiež informoval o financovaní športu a mládeže 
zo strany Mesta Myjava. Mesto prispieva na činnosť mládeže v jednotlivých kluboch 
TJ Spatrak Myjava 72 tis. €, ale potreba je oveľa vyššia a to cca 120 tis. €.                      K 
predchádzajúci obdobiam, keď Mesto bolo v ťažkej finančnej situácii dodal, že Mesto 
si nikdy nesplnilo záväzok v plnej výške ako malo schválené v rozpočte. Chýbajúce 
finančné prostriedky museli byť získané buď zo zdrojov spoločnosti NAD-RESS 
Senica, a.s. alebo iných sponzorov. Vyjadril preto podporu odkúpenia akcií od 
spoločnosti NAD-RESS Senica, a. s. s čím sa zabezpečí i absolútna kontrola nad 
spoločnosťou Spartak Myjava, a.s.. a taktiež bude mesto zodpovedné za to, ako sa 
bude šport v meste naďalej vyvíjať. Už ako i pri schvaľovaní rozpočtu na MsZ 
poznamenal, že z dlhodobého hľadiska je model finacovania športu privátnym 
investorom neudržateľný a preto je tiež potrebné uberať sa smerom zvýšovaním 
príspevkov a dotácií na šport. V závere informoval o počte tréningových jednotiek, 
počte zápasov a počte športovcov ktorí využívajú športový areál. 
Pán poslanec Ing. Jaroslav Krč-Šebera ako predseda Komisie pre financie, rozpočet, 
majetok a HS mesta informoval, že odkúpenie akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. 
bolo schválené na zasadnutí MsZ dňa 10.12.2020 č. Uznesenia 134/12/2020 v návrhu 

rozpočtu na rok 2021 a komisia ho doporučila schváliť. Materiál sa prikladá ako 
príloha k zápisnici. Poslanci hlasovaním prijali príslušné uznesenie: 
 
 
U z n e s e n i e  č.  60/06/2021 
Mestské zastupiteľstvo v M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. Návrh na odkúpenie akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. od spoločnosti NAD-
RESS Senica, a. s. 



B. Predmetom odkúpenia je  35 ks kmeňových akcií spoločnosti SPARTAK 
MYJAVA a.s., so sídlom 907 01  Myjava, Hodžova 261/1, IČO: 46 699 821, DIČ: 
2023 525 933, spoločnosť je zapísaná v Obchodnom registri Okresného súdu 
Trenčín, v Odd. Sa, vo zložke číslo 10625/R.  Hodnota obchodovaných akcií je 
350 000,- € , finančná čiastka  bola schválená  MsZ dňa 10.12.2020 č. 
Uznesenia 134/12/2020 – v návrhu rozpočtu na rok 2021.       

II. s c h v a ľ  u j e    
A. Odkúpenie akcií spoločnosti Spartak Myjava, a.s. od spoločnosti NAD-RESS 

Senica, a. s. 
B. Predmetom odkúpenia je  35 ks kmeňových akcií spoločnosti SPARTAK 

MYJAVA a.s., so sídlom 907 01  Myjava, Hodžova 261/1, IČO: 46 699 821, DIČ: 
2023 525 933, spoločnosť je zapísaná v Obchodnom registri Okresného súdu 
Trenčín, v Odd. Sa, vo zložke číslo 10625/R.  Hodnota obchodovaných akcií je 
350 000,- € , finančná čiastka  bola schválená  MsZ dňa 10.12.2020 č. 
Uznesenia 134/12/2020 – v návrhu rozpočtu na rok 2021.     

Hlasovanie poslancov: 
za:  12 
zdržal sa:  4  (Ing. V. Tóth, P. Podmajerský, Ing. P. Kosík, M. Fúsek) 
proti:            0 
 

 

 

K bodu č. 5: Rôzne 

      V bode rôzne pán primátor informoval poslancov o tohtoročnom Medzinárodnom 
folklórnom festivale Myjava 2021.  Vzhľadom na súčasný „červený okres“ podľa Covid 
automatu je mesto Myjava stále obmedzené uskutočňovať verejné podujatia s max. 
200 ľuďmi v exteriéri. Zajtra dňa 09.06.2021 sa uskutoční zasadnutie PV MFF 2021, 
kde sa definitívne rozhodne o podmienkach realizácie MFF Myjava 2021. S najväčšou 
pravdepodobnosťou bude festival prebiehať online formou. Ak to bude vzhľadom na 
opatrenia možné, budú na námestí umiestnené aspoň 2-3 stánky s tradičným 
občerstvením a zvažuje sa videoprojekcia online programu festivalu prostredníctvom 
veľkoplošnej obrazovky na námestí. Ďalej pán primátor informoval poslancov i širokú 
verejnosť, že na toto leto je v meste Myjava pripravených množstvo atraktívnych 
podujatí počas celého leta s rôznymi typmi žánrov a i veľký program pre deti. Taktiež 
sa pripravuje spustenie letného kina v amfiteátri PKO Trnovce. 

 

 

K bodu č. 6: Záver 

       Program dnešného riadneho zasadnutia bol prerokovaný a nakoľko poslanci 
nemali ďalšie pripomienky, poďakoval p. primátor mesta Pavel Halabrín prítomným za 
účasť, informoval poslancov, že nasledujúce zasadnutie MsZ sa uskutoční podľa 



schváleného plánu zasadnutí MsZ dňa 24.06.2021. Po skončení zasadnutia bude 
prehliadka investičných akcií mesta. 

 

 

 

 

 

Pavel  H a l a b r í n                                                            Mgr. Lenka Pipová          

primátor mesta                                                                    zástupca primátora        

 

 

 

 

                                                 zapisovateľka: 

                                                 Denisa Papuláková 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

 

 

Ing. Martin Podmajerský                                              Peter Podmajerský 

poslanec MsZ                                                                poslanec  MsZ 


